

December 18th 2019

MARSHALL MEMOS

WE ARE MARSHALL & WE ARE DESTINED FOR GREATNESS!

Thurgood Marshall Middle School's Official Newsletter النشرة الإخبارية لمدرسة ثرو جود مارشال الإعدادية المتوسطة

CHECK OUT WHAT'S INSIDE THE ISSUE:

The Winter Bash

MAP 2 Results

Gardening Club

Upcoming Events

Career Arts

إحتفال Winter Bash. نتائج إختبار MAP. نادي الحديقة . الأحداث القادمة . الفرند: المونية .



Thank you for your support of the Book Fair!

احتفال Winter Bash

To reward our students who were champions in the classroom and did not have any discipline referrals/behavior infractions from 12/02 - 12/16, we are having a Winter Bash. This event will take place during our students' Career Arts time. At the Winter Bash, we will have food trucks, music, games, and just a good time right before the holiday break!

Again, all students with no discipline referrals/behavior infractions will be allowed to attend. We want to thank all of our students who continue to demonstrate the four P's (Positive, Productive, Punctual, & Polite) on a daily basis. Keep up the great work!.

(Positive, Productive, Punctual, & Polite) on a daily basis. Keep up the great work!.

(Winter Bash أي إحلان الذين كانوا متميزين في الفصول الدراسية و الذين لم يكن لديهم أي إحالات / Winter Bash سيقام هذا الإحتفال خلال فترة الفنون المهنية لطلابنا . سيكون لدينا في إحتفال Winter Bash سيارات الطعام ، موسيقى ، ألعاب ، يا له من وقت مناسب قبل عطلة الأعياد مباشرةً !

مرة آخرى ، سيسمح لجميع الطلاب الذين ليس لديهم أي إحالات / سلوكيات من عدم الإنضباط بحضور إحتفال Winter Bash . نود أن نشكر جميع طلابنا و الذين يواصلون إظهار النقاط الأربعة بحضور إحتفال العظيم !



The Love Bus *The Kabob Bus* *That's My Dawg*

https://kabobbus.com/ https://roaminghunger.com/thatsmy-dawg-bna/

Students enjoy Winter Bash incentive this Wednesday during Career Arts!

نتائج إختبار MAP 2

This past week, Math and Literacy teachers have been holding the second round of data talks with their students to discuss their MAP 2 results. Your child should be bringing home MAP 2 results this week. Please discuss with your child their progress and encourage your child to continue to work hard to meet or exceed their projected RIT growth score for February. The district goal is to have 60% of all students meet or exceed their projected RIT score on the 3rd MAP test in February. At Marshall, we would like ALL of our students to meet or exceed their projected RIT scores! To celebrate students who demonstrated growth on the 2nd MAP test, we are giving tickets that are redeemable for treats this Wednesday. Students who already met their February RIT score will receive a certificate. We encourage all students to keep working hard to meet their projected MAP goals for February!

خلال الأسبوع الماضي ، عقد معلموا الرياضيات و معلموا القراءة و الكتابة الدورة الثانية للتحدث عن البيانات مع طلابهم لمناقشة نتائجهم في إختبار MAP الثاني . من المتوقع هذا الأسبوع أن يحضر طفلك إلى المنزل نتائج إختبار MAP الثاني . يرجى مناقشة التقدم الذي يحرزه طفلك و تشجيعه على مواصلة العمل الجاد لتحقيق أو تجاوز درجة النمو المتوقعة RIT في شهر فبرارير . يتمثل هدف المنطقة التعليمية في جعل % 60 من الطلاب يحققون أو يتجاوزون درجة نموهم المتوقعة RIT في إختبار MAP الثالث في شهر فبراير . في مارشالٍ ، نحن نود أن كل طلابنا يحققون أو يتجاوزون درجة النمو المتوقعة لهم! للإحتفال بالطلاب الذين

في مارشال ، نحن نود أن كل طلابنا يحققون أو يتجاوزون درجة النّمو المتوقعة لهم ! للإحتفال بالطلاب الذين أظهروا نمواً في الإختبار الثاني ، لذلك سنعطي لهم تذاكر قابلة للتبادل بالهدايا في يوم الأربعاء . سيحصل الطلاب الذين حققوا بالفعل درجة نموهم المتوقعة في فبراير على شهادة . نحن نشجع جميع الطلاب على مواصلة العمل الجاد لتحقيق أهداف إختبار MAP في شهر فبراير .

نادي الحديقة

The Marshall Garden club is building a Legacy Patio. We are trying to get every student and staff member to bring in an 8x8 inch or 8x9 inch aluminum pan to create a step stone. Please put your name on it and deliver it to room 119. Marshall Garden club is also collecting clean, clear 2 liter bottles to build a greenhouse. We've collected about 200 so far. Help us reach our goal of 3,500 hottles

يقوم نادي حديقة مارشال ببناء Legacy Patio ،لذلك نحاول أن نجعل كل طالب و موظف لإحضار صنية طبخ من الألومنيوم مقاس 8×8 بوصة أو 8×9 بوصة لإنشاء ممشى . يرجى وضع أسمك على الصنية و سلمها إلى الغرفة رقم 119 . يجمع أيضاً نادي حديقة مارشال زجاجات نظيفة و شفافة سعة 2 لتر لبناء صوبة زراعية . لقد جمعنا حوالي 200 زجاجة حتى الآن ، ساعدنا في الوصول إلى هدفنا و المتمثل في 3500 زجاجة .









تواريخ هامة & معلومات

- Wrestling- Our next Wrestling match will be Monday Jan 13 @ Marshall. Tickets are \$2
- Basketball- Our next basketball games will be Thursday Jan 9th @ Antioch, and Tuesday Jan 14th vs. Apollo @ Marshal. Tickets are \$3
- Winter Break- There will be no school December 20- January 6th. We hope you and your family enjoy the break and look forward to seeing you again in 2020!
- المصارعة ستكون مباراة المصارعة القادمة يوم الأثنين الموافق 13 يناير / كانون الثاني بمدرسة مارشال . سعر التذكرة 2 دولار .
- كرة الُسلة ستكون مباراة كرة السلة القادمة يوم الخميس 9 يناير / كانون الثاني بمدرسة Antioch و الثلاثاء 14 يناير ضد مدرسة أبولو بمدرسة مارشال . سعر التذكرة 3 دولار .
- **عطلة الشتاء -** سوف لا يكون هناك دوام مدرسي من 20 ديسمبر / كانون الأول 6 يناير / كانون الثاني . نأمل أن تستمتع أنت و أسرتك بالعطلة و نتطلع لرؤيتك مرة آخرى في عام 2020 !

الفنون المهنية

We would like to thank our parents for your support of our Career Arts! This month we had an outstanding turn out at our Winter concerts. We would also like to thank the hard work and dedication of our Career Arts teachers and students for your outstanding performances!

نحن نود أن نشكر أبائنا على دعمهم لفنوننا المهنية . هذا الشهر كان لدينا مشاركة ممتازة في حفلاتنا الشتوية .كما نود أن نشكر أيضاً العمل الجاد و التفاني من قبل معلمينا و طلاب فنون اللغة على أدائهم المتميز !



Students receive tickets for MAP growth they can redeem for treats at the Winter Bash or during lunch



Coach Parker leads our Boys' Basketball Team to a 58-8 victory over McMurray



Mr. Nichols directs the Marshall Band at our Winter concert